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z przebiegu XLV sesji Rady Miejskiej w Choszcznie,
która odbyła się 3 października 2018 r. w Ośrodku Sportowo - Wypoczynkowym

w Choszcznie.

W sesji uczestniczyło 19 radnych. Obecny skład Rady - 20 osób.
Nieobecny radny: Bogusław Znaczka.

Porządek sesji.
l. Ohvarcie obrad.

2. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej.
3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:

- druk nr 324 w sprawie skargi Państwa R. i B. K na działalność Burmistrza

Choszczna,
- druk nr 325 w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków

obowiązującego na terenie Gminy Choszczno.

4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady Miejskiej.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Wolne wnioski i informacje.

7. Zakończenie obrad.

Przebieg sesji:
Ad l. Pan Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej w Choszcznie o godzinie
14:00 otworzył obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Choszcznie. Przywitał radnych Rady
Miejskiej, pana Roberta Adamczyka Burmistrza Choszczna wraz z pracownikami,
zaproszonych gości, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli.

Pan Bogusław Szymański stwierdził, że na podstawie listy obecności w obradach uczestniczy

19 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał.

Pan Przewodniczący do Uczenia głosów poprosił radnego Krzysztofa Połomskiego, który
wyraziła zgodę.
Pan Przewodniczący Rady złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad po druku 325
druków, które były omawiane na komisjach:
- druk nr 326 w sprawie zmian budżetu Gminy Choszczno na rok 2018. Za wprowadzeniem
zagłosowało 19 radnych.

- druk m' 327 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Choszczno na lata

2018-2033. Za wprowadzeniem do porządku obrad zagłosowało 19 radnych.

Ad 2. W kolejnym punkcie porządku radni przyjęli protokół z XLIV sesji bez odczytywania
-19 głosami „za .

Ad 3. W punkcie rozpatrywania projektów i podejmowania uchwał objaśniane były i
podejmowane uchwały na drukach:

- druk nr 324 w sprawie skargi Państwa R. i B. K na działalność Burmistrza Choszczna.

Projekt przedstawił Radny Wojciech Sierakowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.
Dyskusji nie było. Radni 19 głosami „za" uchwałę podjęli. Uchwala Nr XLV/318/2018.
- druk nr 325 w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków

obowiązującego na terenie Gminy Choszczno. Projekt omówił Pan Bogusław Szymański
Przewodniczący Rady. Dyskusji nie było. Radni 19 głosami „za" uchwałę podjęli.
Uchwala Nr XLV/319/2018.
- nr 326 w sprawie zmian budżetu Gminy Choszczno na rok 2018. Projekt przedstawił pan

Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna informując o zmianach w budżecie dotyczących
zwiększenia wydatków o kwotę 450 tyś zł na inwestycję przebudowa targowiska miejskiego i



100 tyś zł na ochronę zabytków na terenie Gminy Choszczno. Burmistrz wnosi o podjęcie
uchwały.

W dyskusji Radna Teresa Kasior zwróciła uwagę na dwie kwoty i tak; 100 tyś jest to kwota z
przeznaczeniem na dofinansowanie robót budowlanych kościoła w rynku.

Tutaj Pan Burmistrz wyjaśnił, że ta kwota nie jest na dofinansowanie kościoła tylko na
konkurs dotyczący ochrony zabytków a proboszcz parafii może w nim wziąć udział.

Stwierdzenie Pani Radnej jest wyjściem przed szereg.
Radna Teresa Kasior dodała, że cieszy się, że na posiedzeniach Komisji państwo radni do

których kompetencji należy przyznawanie kwot na renowacje zabytków, wyrazili zgodę i
dzisiaj fmalnie radni podejmą taką decyzję. Co do drugiej kwoty 450 tyś. kwota ta ma być na
przebudowę targowiska. Radna ma wątpliwości czy to Gmina na pewno ma ponosić ten
wydatek. Oferent który wygrał ten przetarg, musiał sam zaprojektować i wybudować. Radna

uważa, że to oferent odpowiada za wszystkie ekspertyzy, które powinny być wykonane.

Projektant powinien dopełnić wszelkich formalności, wiedział na jakim gruncie buduje.
Radna pyta czy na pewno Gmina musi ponosić koszty dodatkowych inwestycji. Radna
zapytała Jak została zawarta umowa, czy dodatkowe koszty będzie ponosiła Gmina. Radna

będzie głosować za tą uchwałą.
Pan Burmistrz: powiedział, że do wyłącznej jego kompetencji należy proponowanie radnym
wydatków. Przy tworzeniu budżetu radni mają możliwość proponować kwoty do budżetu, a
na tym etapie to jest Burmistrza kompetencja. Co do pytania Radnej Kasior Burmistrz uważa,

że na Komisjach można było te kwestie omówić. Dodał, że to do inwestora należy
dostarczenie danych do przedstawienia oferty. Dane, które posiadał wydział budownictwa,

różniły się co do nośności gruntów, które zostały przekazane inwestorowi, od tych które

zostały zastane w terenie i stąd wynika różnica w tej kwocie.
Radna Teresa Kasior powiedziała, że to wczoraj na posiedzeniu komisji otrzymała ten projekt

uchwały i nie mogła dyskutować na ten temat, bo wie niewiele na ten temat i musiała zapytać

fachowców. Radna uważa, że gdyby wcześniej był przedstawiony ten projekt uchwały to
mogłaby na komisji zadać te pytania.
Radny Paweł Nahorski stwierdził, że argumenty Pana Burmistrza go nie przekonują i ktoś w
Wydziale Budownictwa się pomylił.
Więcej dyskusji nie było.
Radni 19 głosami „za" uchwałę podjęli. Uchwała Nr XLIV/320/2018.
- druk nr 327 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Choszczno na lata

2018-2033. Projekt przedstawiła Pani Agata Bruzgo Skarbnik Gminy. Dyskusji nie było.
Radni 19 głosami „za" uchwałę podjęli. Uchwala Nr XLV/321/2018.
Ad 4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady Miejskiej
radni przyjęli bez uwag.
Ad 5. Interpelacji ani zapytań radnych nie było.
Ad 7. Wolne wnioski i informacje.

Radny Jerzy Gumuliński zabrał głos dziękując radnym, Panu Burmistrzowi i mieszkańcom za
współpracę w czasie kończącej się kadencji Rady Miejskiej.
Pan Przewodniczący Rady i Pan Burmistrz przekazali sołtysom, przewodniczącym osiedli i

radnym podziękowania za dotychczasową pracę w kadencji 2014-2018.
Ad 8. Wobec wyczerpania porządku obrad pan Bogusław Szymański Przewodniczący Rady
Miejskiej w Choszcznie zamknął obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Choszcznie.
Sesję zakończono o godzinie 14:50.
Protokołowała Anna Fic-Łasowska.


